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Bete i Rågsveds Friområde 2016 - svar på 
medborgarförslag   

Förvaltningens förslag till beslut 

Förvaltningens tjänsteutlåtande åberopas som svar på 

medborgarförslaget. 

 

 

 

Lena Lundström Stoltz Ulrika Klemets 

Stadsdelsdirektör Ekonomichef 

Sammanfattning 

Förslaget föreslår att det ska finnas betesdjur i Rågsveds friområde 

under 2016. För på så vis satsa på naturvärdena i området inför det 

eventuellt kommande naturreservatet. 

Bakgrund 

Förvaltningen har fått in ett medborgarförslag som föreslår att det 

bör satsas på naturområdet genom att återinföra bete med fler 

betesdjur under 2016. Betet ska ha upphört under 2014 och under 

2015 var det ett mindre antal får i en hage.  

Ärendets beredning 

Ärendet har beretts av Lokal- och stadsmiljöenheten. 

Förvaltningens synpunkter och förslag 

Förvaltningen är positiv till förslaget och har kontaktat 

exploateringskontoret som är markägare. Exploateringskontoret 

kommer inte att satsa på detta under 2016 utan tänker istället ta ett 

helhetsgrepp i området i samband med arbetet inför bildandet av det 

tilltänkta naturreservatet.  

Bilagor 

1. Medborgarförslag om bete i Rågsveds Friområde 2016. 

 

 


